
Zvýšená spotřeba vody 

Jak jistě víte, zasáhly republiku téměř třítýdenní vysoké teploty a 
s tím samozřejmě  související sucho. Díky tomu probíhalo 
intenzivnější zalévání zeleniny, květin i trávníků. Kdo užívá vodu 
z retenčních nádrží, začal je doplňovat z vodovodního řádu. A 
když se k tomu přidá dopouštění či napouštění bazénů, častější 
sprchování se a především plný Domanín a Branná hostů na 
dovolené, tak zákonitě dochází k mnohonásobně vyšší spotřebě 
pitné vody. Možná více, než bylo běžné v minulých letech. A 
možná tato skutečnost vedla myšlenky paní starostky k tomu, že 
je „asi“ někde na řádu únik vody, porucha, tak nás vlastně včas 
informovala rozhlasem o zvýšeném odběru pitné vody (tak 
prosím jako zastupitel Vás občany, hledejte, hledejte, ať má naše 
paní starostka radost). 

Z minulosti si pamatuji, že vodovodní řady kontroluje obec a samotní občané běžně sami z vlastní 
vůle nahlašovali poruchy. Nepotřebovali žádnou výzvu od starostů. A navíc díky tomuto hlášení 
vznikaly fámy, jako např. málo vody v glóbusu, a narůstají tím obavy občanů z možného nedostatku 
vody. Takže z mého pohledu, a myslím si že i z pohledu některých občanů, bylo toto hlášení 
impulzivní a zbytečné s ohledem na okolnosti uvedené na začátku textu. 

Je vidět, že teplé počasí a sucho neovlivňuje jen přírodu, ale i nás lidi. Přeji krásný, ne moc horký 
zbytek léta. 

       Tomáš Blahut 

 

 


